
Protokół Nr 16/2016 
z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 27 stycznia 2016 roku 
 

Obradom przewodniczył p. K. Stelmasik – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  
 
Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00, zakończyło się o godz. 15.40. 
 

Lp. SPRAWA WNIOSEK / INFORMACJA  
WYNIK GŁOSOWANIA 

1. Opiniowanie 
projektów 

uchwał  
na najbliŜszą  

sesję RM: 
 
 
 
 
 

1) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Ostrowca Św. na 2016r.  
 
Przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez 
członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu).  
 

2) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Ostrowiec Św. a Gminą Kunów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzania ścieków,  

3) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Ostrowiec Św. a Gminą Bodzechów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia  
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków,  

4) zmn. uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji  urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 
2015 – 2017 dla MWiK Sp. z o.o. w Ostrowcu Św.”  
 
W/w projekty uchwał zostały jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane przez 
członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu).  
 

5) zmn. uchwałę w sprawie uŜyczenia nieruchomości zabudowanej poł. 
przy ul. śabiej – informacji w tej sprawie p. A. Targowska – Naczelnik Wydziału 
Mienia Komunalnego oraz p. R. Rogala ze Stowarzyszenia na Rzecz Warsztatu 
Terapii Zajęciowej „Szansa”.  
Na podstawie umowy uŜyczenia Stowarzyszenie otrzymało w uŜyczenie od Gminy 
nieruchomość o łącznej pow. 3598m2, zabudowaną 2-kondygnacyjnym budynkiem 
o pow. uŜytkowej 998,3m2, poł. przy ul. śabiej 31.  
Stowarzyszenie to zwróciło się obecnie do Gminy z wnioskiem o zawarcie umowy 
na dłuŜszy czas, co pozwoliłoby mu pozyskać środki zewnętrzne na wykonanie 
remontu elewacji budynku i ogrodzenia, dla zapewnienia właściwego 
funkcjonowania społecznego osobom niepełnosprawnym, uznano za zasadne 
uŜyczenie przedmiotowej nieruchomości na okres 15 lat.  
Pan R. Rogala dodał, Ŝe obecnie w Stowarzyszeniu jest 75 podopiecznych,  
zatrudnia ono 22 osoby. Budynek został wyremontowany w ramach środków 
własnych, jest przystosowany do potrzeb pensjonariuszy Stowarzyszenia.  
Pan A. Głąb zapytał, od kiedy zacznie bieg 15 lat, czy od 2011r. 
Pan R. Rogala odpowiedział, Ŝe od chwili obecnej do 31.10.2036r.  
 
Po przeprowadzeniu głosowania członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały (w załączeniu do protokołu). 
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Ponadto jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano n/w projekty uchwał:  
6) w sprawie wynajęcia gruntu – ul. Górzysta,  
7) zmn. uchwałę w sprawie przyjęcia Programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2013 – 2018,  
8) w sprawie sprzedaŜy nieruchomości – ul. H. Sienkiewicza.  

 
2. Propozycje do 

Planu Pracy 
Komisji 
Strategii na 
2016r.  

Przewodniczący Komisji Strategii, p. K. Stelmasik poprosił członków Komisji  
o zgłaszanie propozycji do Planu Pracy Komisji na 2016 rok.  
 
 
 

3. 
 

Sprawy róŜne. Pan K. Długosz poruszył temat przetargu dot. gospodarki odpadami.  
Zapytał, czy jest moŜliwe, aby radni otrzymali dokumenty związane z tą procedurą 
przetargową.  
Pani Wiceprezydent Miasta odpowiedziała, Ŝe gdy tylko materiały będą gotowe 
wówczas zostaną dostarczone do radnych. Jest to bardzo nośny temat i będzie 
dyskutowany na wszystkich komisjach.  
Pan Wł. Sajda zapytał, czy jest moŜliwe, aby przedstawiciele Klubów uczestniczyli  
w pracach komisji przetargowej.  
Pani M. Dębniak odpowiedziała, Ŝe nie ma Ŝadnych przeszkód, aby radni brali  
w tym udział.  
Pani I. Renduda-Dudek dodała, Ŝe tak naprawdę najwaŜniejszym dokumentem jest 
specyfikacja istotnych warunków zamówienia.  
Pan M. Marzec zapytał, kiedy specyfikacja będzie dopracowana?  
Wiceprezydent Miasta odpowiedziała, Ŝe w pierwszej kolejności trzeba przedstawić 
podstawowe załoŜenia, tonaŜ, czy pojemniki będą włączone do specyfikacji czy nie, 
gdyŜ odbiorcy indywidualni i spółdzielnie mają róŜne oczekiwania.  
Gminy statystycznie określiły, ile osoby indywidualne wytwarzają odpadów  
i jakiego rodzaju. Takich szczegółów jest bardzo duŜo i zostały one zawarte  
w specyfikacji. Przeprowadzenie samego przetargu jest kosztowne.  
MoŜe uda się utrzymać stawki na dotychczasowym poziomie, ale teŜ mogą one ulec 
podwyŜszeniu.  
Całe to zagadnienie jest problematyczne i wymaga rozwaŜenia róŜnych moŜliwości.  
W przypadku pojemników, jeśli np. będzie ich 6, pojawi się problem dla odbiorców,  
gdzie je przechowywać. Ich opinie teŜ trzeba brać pod uwagę.  
Pan M. Marzec zapytał, czy Spółka „Remondis” posiada coś w rodzaju funduszu na 
edukację ekologiczną.  
Pani Wiceprezydent Miasta wyjaśniła, Ŝe tym zagadnieniem zajmuje się Gmina, 
prowadząc w szkołach akcję edukacyjną. Środki na ten cel pochodzą z Urzędu 
Marszałkowskiego.  
Pan M. Marzec dodał, Ŝe administracja Os. Ogrody przypomina swoim 
mieszkańcom o selektywnej zbiórce odpadów. Jeśli mieszkańcy nie będą 
przestrzegać zasad segregacji wówczas będzie naliczana wyŜsza stawka za odpady 
w wys. 14,00 zł, a nie 7,50 zł.  
Wiceprezydent Miasta odpowiedziała, Ŝe segregacja odpadów stanowi bardzo duŜy 
problem i jeśli będzie się on powtarzał, wówczas na spółdzielnie mieszkaniowe 
zostanie nałoŜona opłata w wys. 14,00 zł.  
Pan Wł. Sajda zapytał teŜ, gdzie zniknęły tabliczki informujące, Ŝe przy Alei 3-go 
Maja znajdują się „Pomniki Przyrody”.  
Ponadto p. M. Marzec zaproponował, by poruszyć na jednym z posiedzeń temat  
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Strategii – czy jest opracowana, jeśli tak, w jakim kierunku ma zmierzać, dalszy 
rozwój miasta. Jego zdaniem radni zostali wybrani m.in. po to, by nadawać kierunki 
rozwoju miasta. Dodał, Ŝe obecny Prezydent bardziej aktywnie podchodzi jej do 
realizacji.  
Pan Wł. Sajda dodał, Ŝe przez ostatnie dwie kadencje było wiele róŜnych strategii, 
ale za tymi dokumentami muszą iść jeszcze środki finansowe.  
 

 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
 
 
           Protokołowała:                  Przewodniczył:  
 
              A. Dzioba                     K. Stelmasik  
Wydział Organizacyjno – Prawny           Przewodniczący Komisji  
         Strategii i Rozwoju Miasta RM 


